
Zápis ze zasedání parlamentu 
1. 12. 2016 
Kolej Podolí 

Zápis provedl: Tomáš Gura 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:16  

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT.” 
OHP: 10; 0:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Zrušení pozastavených klubů 
Láďa poděkoval a omlouvá se za Galibi, klub dělá spoustu akcí, bohužel nemá na              
administrativu - nestíhají ji. 
Dále vysvětluje důvody proč se tak stalo. Ujišťuje, že klub existuje a má cca 70 členů. 
Přednesl, že stanovy jsou v podstatě zachované, jen upraveny dle stanov SU. 
Michal vysvětlil, jak je to s pozastavením. Centrála na pokyn Parlamentu pozastavila klub.             
Láďa nevěděl ke komu se odvolat. 
Dále předal slovo Markovi z křesťanského klubu. 
  
Marek poděkoval a omlouvá se za křesťanský klub, omlouvá se a bere vinu na sebe. 
Ujišťuje že klub dělá spoustu akcí, bohužel nemá na administrativu - nestíhají ji. 
  
19:30 Přichází další delegát  
  
Jan Mára (Sin) se ptá proč delegáti nebyli přítomni za poslední cca půlrok. 
Láďa odpovídá, že v Galibi není nikdo kdo by na schůze parlamentu chtěl chodit.  
  
Marek odpověděl, že letos nejmenoval delegáta, protože nikdo se do toho nehrne a nechtěl              
to nikomu přikazovat. On sám neviděl důvod chodit, protože se řešili věci, které se KK moc                
netýkaly. Tím chtěl umožnit dalším zájmovým klubu možnost hlasů. 
  
Jakub Huspek se ptá , proč kluby jsou v SU, když nejsou schopni udělat základní věci. 
  
Láďa - Galibi by prostě nezvládlo vlastní administrativu. Dále upozorňuje, že Galibi je jeden              
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z nejstarších klubů, proto taky nechtějí vystoupit. 
Vkládají se velké naděje do nového představenstva klubu. Má být až 5 mandátů.  
  
Marek říká, že jako součást SU mají výhody, průvodce prváka, modlitebnu na SH, proto              
chtějí zůstat pod SU. 
  
Standa, řekl že delagáti dle nových stanov SU zastupují SU, a kluby by neměli na SU jen                 
parazitovat. 
Láďa odpověděl, že SU je spolek klubů a kluby neparazitují, jenom využívají výhody. 
Marek odpovídá, že prostě nechtěl držet místo, když viděl, že by to mohl mít jiný klub. 
Vojtěch Suk se ptá, jestli když chtějí být v SU, budou chodit na parlament i jako hosté. 
Láďa zájmové kluby moc od parlamentu nechtějí, krom konfliktů kolejních klubů vlastně SU             
ani neovlivňují. 
Dále Galibi nemá v parlament moc důvěru  kvůli hádkám a bouřlivým průběhům v minulosti.  
Marek sám chodit jako kandidát na parlament už nechce, nemá moc času, raději by zde za                
KK viděl mladší lidi. Přivedl dva sebou. 
Vojtěch Suk poukazuje na to, že by bylo dobré kdyby se na parlamentu někdo sem tam z                 
klubů ukázal. 
Marek řekl, že je vidět, že když se na to vykašlou, kam až to dokáže dojít. 
  
Jožo se ptá na základě čeho se KK odvolal, stanovy nové neposlal, nebo o nich parlament                
neví. Co tedy chtějí? 
Marek podáno dle stanov SU, nepodali, protože ho nemají, díky pozastavení ani nedokáže             
nové schválit. 
Jožo jak chtějí tedy situaci řešit? Rozporují rozhodnutí centrály, ale nemají čím. 
Marek souhlasí, rád by nové stanovy do konce roku. 
  
Halis jak si v ideálním případě bude probíhat náprava. 
  
Marek křesťani vypracují co nejdříve návrh stanov, rad by aby se na to pak podívala SU a                 
stanovy schválila. Neví jestli je nutné odpozastavit klub a pak schválit stanovy nebo opačně. 
  
Halis centrála dokáže stanovy schválit, pak je PAR muže schválit. 
  
Láďa souhlasí, že už vloni měli problém se zasláním výročky, tedy u Galibi to není ojedinělý                
případ. 
Láďa se ptá, kdo má právo Galibi odpozastavit, že si není jisty, když to bylo na přání PAR. 
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Do konce roku to musí stihnout s oběma výročkama. Potvrdil, že Galibi prostě tohle nestíhá. 
Stanovy dodali, ví sám, že pokud dokumenty nedodají, hodně lidi bude naštvaných, protože             
klub bude zrušen a to nechce. 
Prosím tedy aby PAR řekl centrále aby Galibi bylo odpozastaveno aby fungovali. 
Láďa prostě potřebuje vyhlásit volby, aby mohl předat vedení, aby klub mohl stíhat. 
Diskuze o tom, kdo muže řídit klub když nemají představenstvo. Teoreticky určený správce,             
nebo CEN. 
  
Haba vyzval o výčet akci, když se tady neobjevují  
Křestani: pravidelné akce, v modlitebně, ÚT a ČT. modlitby, diskuze a komunita. 
Galibi: Láďa vynesl výčet akcí, zdůraznil že dávají akce do kalendáře SU. 
  
PAR se ptá obou delegátu, zda jsou schopni když je odpozastaví, aby bylo vše napraveno a                
za rok se to neopakovalo. 
Oba zástupci, je to o důvěře, galibi má před volbami,nejsou schopni říci, jak nové vedení               
bude fungovat. 
  
Jan Mára by rád slyšel od obou, že stávající zástupci se alespoň zasadí o nápravu stavu.                
Nechce rušit kluby, ale byl by rad, aby vše bylo v pořádku a nebylo jen na PAR. 
  
19:30 Přichází další delegát 
  
Láďa nechce nic slibovat z principu.  
Marek slíbil, že s dotyčnými členy z KK se zaručí, že vynaloží maximální snahu, aby se                
situace napravila. 
  
Jožo jaké dokumenty chybí 
Haba od obou dvě zprávy + stanovy 
Jožo, zavázat na určitý termín dodání dokumentů, CEN pak odpozastaví. 
  
Vojtěch Suk upozorňuje, že pokud to nestihnout do nového roku, budou mít problém vůči              
zákonu kvůli rozporu atd... 
 
Michal má někdo návrh deadline? 
PAR do konce roku, pokud dodají do konce roku, CEN odpozastaví 
  
Marek doufá, že to stihnout. Prosí o pomoc s novými stanovami. Byl odkázan na legislativní               
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skupinu. 
  
Diskuze o tom, kdyby se to nestihlo, že by mohl být problém, ohledně cca 6-ti měsíční lhůty. 
Nikdo to rušit nechce. 
  
Standa PAR by měl chtít po CEN všechny chybějící dokumenty aby mohl PAR doporučit              
odpozastavení.  
Všeobecná diskuze nad tím, že od ledna může být jiné složení PAR, kvůli novému              
nadelegování delegatů. V únoru bude nová CEN a a prezident Halis nechce předávat             
pozastavené kluby. Plánování data. 
Datum stanoveno do konce roku (31.12.2016) 
Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT vyzývá klub Galibi aby do 18. 12. 2016             
dodal Centrále chybějící hlášení o stavu klubu a centrále a parlamentu návrh nových             
stanov klubu. V případě že tak učiní doporučuje Parlament Centrále od pozastavení.” 
OHP: 12; 11:0:1 → Usnesení přijato 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT vyzývá Křesťanský klub, aby do 18.           
12. 2016 dodal Centrále chybějící hlášení o stavu klubu a centrále a parlamentu návrh              
nových stanov klubu. V případě že tak učiní doporučuje Parlament Centrále od            
pozastavení.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 
Halis předčítá jména klubu, kteří jsou pozastaveni. 
Tech@SU chce být zrušen 
  
Standa pokud si o to požádali, tak ať je CEN zruší. 
ostatní mají kolik členů? 
  
Michal: Nemají asi žádného, nějaké návrhy. 
diskuze jestli tedy rušit a potom tedy jak. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT ruší pozastavený klub tech@SU.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
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Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT ruší pozastavený Sportovní klub.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT ruší pozastavený klub Chaos Bridge.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT ruší pozastavený klub Hiking Club.” 
OHP: 12; 9:3:0 → Usnesení přijato 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT ruší pozastavený klub Fine Arts Club.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 

3 Info z klubů 
 
BUBEN byl na výjezdku, pak na výjezdku SU, mají nové adminy vypadají nadějně, zvedá se               
to. 
  
Fit++ se rozjíždí, nabrali další členy. mají web fitpp.sh.cvut.cz, čeká se na ČVUT aby měli               
fitpp.cvut.cz 
  
Pod-O-Lee 
Byl bench-press, připravují se Vánoce, končí místopředseda 
  
Strahov 
Jsou volby, připravují se Vánoce, chystají se na výjezdko, schválily nový projekt Stolní             
fotbálek 
  
eFDrive 
Mají nové představenstvo, děje se toho spoustu, bohužel si to delegát nepamatuje. Zrovna             
teď se prý koná ochutnávka medoviny. 
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BEST 
pořádá 6.12. Hackaton, potom motivační víkend, 20.12. Vánoční večírek. Stanovy jsou u            
právníka,  
  
ISC 
standardní akce, teambuldingy, 15.11.2016 nová prezidentka pro rok 2017, 20.12. besídka           
u Honzíka na masařce. 
  
Orlík 
Předseda se odvolal, bylo řešeno na představenstvo, momentálně vše řeší místopředseda,           
Orlík se omlouvá, že to nezaslali do PAR, dle stanov je to OK. 
Ptají se SH jestli nemá volný switch, SH přislibil pomoc. 
  
Hlavkarna 
Dovybavení fitnesscentrum, chtějí od SÚZu prostory v suterénu, kvůli většímu placu, chtějí            
dovybavit studovny, mají se dohodnout se SÚZem. 
  
Masařka 
řeší akce Mikulaš, Vánoční párty, začali řešit Interní předpisy, dále židle do studoven z 4Kč               
fondu. 
  
Křesťani 
Děkuji za šanci o nápravu stavu. 
  
Sincoolka 
20.12 Vanoční večírek, měli úspěšnou LAN party. 

 

4 Info z Akademického Senátu 

 
Mára nejvýznamnější byl pokus o odvolání rektora výsledek byl 20:20:1 
Ke konci roku končí senátoři. Standa a Magda za FIT, všechny fakulty už mají odvoleno 
krom Dopravní fakulty. 
Do komise FSP byl jmenován Pavel Böhm. 
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5 Schválení výroční zprávy SU ČVUT za rok 2015 

 
Zpráva byla zaslána 6. 11. 2016, SU má cca 8000 členu, 2015 se lámala centrála, 
dosluhovala Vendy a nastoupil Halis. 
a) proběhla migrace účtu z RF do FIO. Nebyli to moc problémové 
b) začli jsme spolupracovat UNICAP,  
c) dotáhli jsme vítězství na Majálesu 2015 
d) 27. 5. 2016 půlročné pozastavení Pod-O-Lee 
e) kontaminace vody v DEJ 
f) navýšení 4Kč fondu, o samoplátce 
g) čajovna zapůjčila STOHu místnost pro koště 
h) zástupci klubu se dohodli, že se budou uznávat členství 
i) před rokem byli dorovnány veškeré spory s ORSE, "byl uzavřen mír" 
j) práce na nových stanovách, celý rok 2015 se řešily stanovy, které se schválili v červnu 
2016 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT schvaluje výroční zprávu SU ČVUT za           
rok 2015 zaslanou do konference 6. 11. 2016.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 
21:16 Odchází delegát Marie Dvořáková 
 

6 Studentská samospráva 
  
Byla schůzka 15. 11. 2016, poděkování všem klubům. Vyřešené body na ZZSVS, podklady 
předány na SÚZ, čeká se na odpověď SÚZu. 
Vyžádané stanovisko od právníka, teoreticky právní argumentace, za náhradu. 
Řeší se přístupy na střechy, obnova fondu nábytku atd., chtějí se zeptat na další investice - 
plán od Kabourkové, čeká se na stav. 
15. 12. 2016 ve velké zasedačce na Bloku 1 na Strahově. 
 
Mára chce vědět, co bude s hospodářkou Sincoolky, neřešil s vedoucí koleje. 
Ondra odkázal napřed řešit s vedoucí koleje. 
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7 Schválení ekonomické činnosti “Podolské Vánoce přicházejí” 

  

Jožo, byli zaslány podklady, upozornil na připomínky od O. Háby. Změnila se sazba na DPH               
není 21% ale 15%. 

Otázka jak to řešit, jestli nové poslaní podkladů, nebo se odkázat na větu, že se to řídí dle                  
DPH... 

SUK, bylo by dobré podat závazný dotaz na finanční úřad ohledně EET, bohužel je možné               
zaslat odpověď do 30 pracovních dnů. 

Navrhuje schválit činnost tak jak je, po odpovědi finančního úřadu a právníka doladit detaily. 

Standa se pta, kolik se otočí? 

Jožo tvrdí, že v řádech tisícovek. 

Úvaha na to, zda to neudělat zadarmo, aby to nevyšlo levněji. Pod-O-Lee chce udělat vše               
legálně. 

 
Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost        
Podolské Vánoce přicházejí, dle zaslaných podkladů do konference Parlamentu 1. 12.           
2016 v 21:42.” 
OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 
 

8 Schválení stanov klubu STOH 

Usnesení: 
„Studentský parlament Studentské Unie ČVUT schvaluje stanovy klubu STOH - klubu           
STOlních Her, zaslané do konference Parlamentu 23. 11. 2016 ve 12:12, se změnou ve              
článku 5 v bodě 1-k, kde větu "V případě zániku mandátu předsedy, je             
Představenstvo povinno jmenovat nového předsedu do 14 dnů." nahrazuje věta "V           
případě zániku mandátu Předsedy, je Představenstvo povinno navrhnout nového         
Předsedu do 14 dnů." 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

9 Různé  

- EET 
    informace o EET a celkové výstupy ze skupinky EET. 
  
- Nový kalendářní rok. 
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    není žádný delegát. Řeší se jak delegovat 
  
- FSP  
    info ohledně psaní atd... 
  
- Rámcovka 
    info ohledně rámcovky 7.12. v 20:00 na SH v zasedačce na Blok 7. 
 

 

Konec zasedání 22:22 

 

 
Stránka 9 z 9 






